
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

  
 

 
 

Protokoll 5/13 
 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27, kantina  

Møtetid: tirsdag 11. juni 2013 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 
 
Møteleder:       Ingrid Walseth Frøyen  
   
Tilstede: Hermann Voss 

Vemund Rundberget 
Ingunn Halsebakke 
Eira Frost Klepp 

 

   
Forfall: Ezgi Kutal 

Tuva Greaker 
Kristoffer F. Aarhus Hudson 

 

   
Som vara møtte: Thea Wøien  
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær:  Karin Swanstrøm      
 
Åpen halvtime 
Ingen møtt 
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent 
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent 
 
Informasjon  
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
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Sak 12 /13  UR-protokoll mai 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Godkjent 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

 Sentralt ungdomsråd (SUR). Vemund refererte fra siste SUR-møte.  Saker som ble 
diskutert var skolemiljø og ungdoms fremtid. Det ble opprettet en arbeidsgruppe som 
skal arbeide med prioriterte SUR-saker. 

 Sekretær refererte fra sekretærmøtet i Rådhuset 07.06.13.  
1.  Leder av SUR Balder Bryn Morsund refererte fra prioriterte saker for SUR: 
-  Svømmeopplæringen trenger et løft – skal tas inn i den kommende bademeldingen.    
-  Eksamenstilbud i sommerskolen: byrådet skal utrede for muligheten for å ha    
eksamen i sommerskolen. 
-  Stykkprisfinansiering i Osloskolen: ikke vedtatt, men gjør en utredning. 
-  Skolehelsetjenesten: tas opp i august. 
-  Barn på hospits: ferdigbehandlet før SUR begynte. 
2. Innspill fra de ungdomsrådene i de ulike bydelene. Mye å lære av hverandre. Se på 
hvilke aktiviteter/temaer vår bydels ungdomsråd kan ”låne” av andre. Starte 
diskusjonen på første møte i august. 
3. Lage et årshjul og starte diskusjonen om innholdet i en handlingsplan i august. Hva 
med en ungdomskonferanse – ses i sammenheng med handlingsplan for barn og unge i 
bydelen? 

 Ingrid har avtalt med bydelsdirektør og BU-leder om en informasjonsdag til høsten.  
 A. Chaundry i SUR-styret ønsker å invitere seg til et ungdomsrådsmøte til høsten. 

Vedmund kontakter ham. 
 Midler til lokale tiltak. Ungdomsrådet har fått kr. 59.000 fra Rådhuset til dele ut til 

lokale barne- og ungdomstiltak. Ny søknad fra Hammersborg fritidsklubb om  
kr. 20.000 til etablering av jenterom. Den ble enstemmig vedtatt.  

 Høst 2013. Nytt ungdomsråd skal velges i høst. Nye representanter fra elevrådene 
og klubbstyrene skal velges. Viktig at ungdomsrådet er etablert fra og med 
septembermøtet. Siste høst fungerte ikke rådet før i november. 

 Ungdområdsgensere. De bestilles i august. Forslag til ny logo utarbeides. Ingrid tar 
ansvar.    

 Alle gode ønsker for en god sommerferie for alle! 
 
 

 
 
 
 


